
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 26. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1056

Vil ministeren oplyse følgende:

– Hvor meget plast bliver der brugt i Danmark årligt?

– Hvor meget bliver genanvendt?

– Hvilke tiltag har regeringen foretaget for at fremme og øge mængden af genanvendt

plast?

– Hvilke tilskudsordninger har vores nabolande til firmaer, som genbruger plast?

– Har regeringen tænkt sig at yde tilskud i en opstartsfase til firmaer, som genbruger

plast?

– Hvilken mængde plast eksporteres fra Danmark til EU-lande?

– Hvilken mængde plast fra Danmark eksporteres til 3die lande (uden for EU)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ib Poulsen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ib.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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